
PROTOKÓŁ Nr  68/20004
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki

w dniu 10 września 2004 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

a/  czterech członków komisji ( nieobecny Sebastian Maśliński )

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Realizacja letniego wypoczynku dzieci i młodzieży.
5. Przegląd stadionu i jego przygotowanie do użyteczności publicznej.
6. Sprawy bieżące.

Radny Krzysztof Olech złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt  dotyczący
zlustrowania  stadionu  piłkarskiego  w  Dębnicy Kaszubskiej  pod  kątem  przygotowania  do
jesiennych rozgrywek piłkarskich i zajęć dla dzieci i młodzieży.
Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 1-3

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad 4

Przewodniczący AA podejmuje starania aby część środków przeznaczyć na wyremontowanie
i doprowadzenie do użyteczności Gminny Ośrodek Wypoczynkowy w Krzyni.
Ośrodek ten może być wykorzystywany w przyszłości jako baza kolonijna dla naszych dzieci.
W tym roku z wypoczynku letniego skorzystało 170 dzieci z terenu naszej gminy. 
Łączny koszt  wyniósł  17.260 zł.  Pieniądze pochodzą z  budżetu  Gminy w ramach działań
prowadzonych przez GKP i RPA w Dębnicy Kaszubskiej.
Został  opracowany  program  pn.  ,,  Zielone  wakacje  –  biwak  w  Niepoględziu  ’’.  Z  tego
programu skorzystało 127 dzieci. Oprócz tego dzięki staraniom OPS w Dębnicy Kaszubskiej
30 dzieci wyjechało Sobieszewa  ( 09. 08 – 22. 08. 2004 ) skierowania z ARSR , 
6 dzieci do Bieszkowic (28. 06 – 11. 07. 2004) – skierowania z Kuratorium Oświaty 
i 3 dzieci do Jarosławca – skierowanie z PCK (23.08 – 31.08. 2004).
   Wniosek : należy kontynuować wypoczynek letni dzieci i młodzieży w przyszłym roku.

Ad 5 



Komisja dokonała przeglądu stadionu piłkarskiego znajdującego się w Dębnicy Kaszubskiej
przy ulicy Sarszewskiej. Komisja stwierdziła , że obiekt jest w złym stanie technicznym 
a  ponadto  panuje  tam  duży  nieporządek.  Z  uwagi  na  to  ,  że  stadion  jest  obecnie
wykorzystywany  przez  kluby  piłkarskie  a  także  dzieci  i  młodzież  Komisja  postanowiła
wystosować pismo do Wójta Gminy w celu poprawy zaistniałej sytuacji.

Ad 6
        Sprawy bieżące:
a/ podejmowanie opinii w sprawach projektów uchwał :

- w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje w/w uchwałę
- w sprawie planu  nabywania ,  zbywania i zamian nieruchomości na terenie Gminy

Dębnica Kaszubska
Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje w/w uchwałę

Protokołował                                                                        Przewodnicząca Komisji Kultury, 
Krzysztof Olech         Oświaty, Turystyki i Sportu
                                                                                                 
                                                                                                          /-/  Jadwiga Karaś

Załączniki do protokołu:
1. Pismo o.Ryszarda Iwanowskiego dotyczące podsumowania biwaku w Niepoględziu.
2. Sprawozdanie z przebiegu „Akacji Lato” w Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej.
3. Sprawozdanie z realizacji programu „Zielone Wakacje” – biwak w Niepoględziu.
4. Pismo Komisji  Oświaty Sportu  i  Turystyki  kierowane  do  Wójta  Gminy dotyczące

stadionu w Dębnicy Kaszubskiej.


